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Abstract (en)
[origin: US4662624A] To maintain a sufficient stock of blanks (10) in packaging machines, especially for hinge-lid packs to receive cigarettes, there
is a magazine (11) with a plurality of magazine shafts (13, 14, 15), from which a stock of blanks (16) is extracted successively in the region of an
extraction station (12). A residual stock (23) of blanks is constantly maintained in the extraction station (12), while the magazine (11) is displaced
after a magazine shaft (13, 14, 15) has been emptied.

Abstract (de)
Um bei Verpackungsmaschinen, insbesondere für Klappschachteln zur Aufnahme von Zigaretten, einen ausreichenden Vorrat an Zuschnitten (10)
bereitzuhalten, ist ein Magazin (11) mit einer Mehrzahl von Magazin-Schächten (13, 14, 15) vorgesehen, denen nacheinander im Bereich einer
Entnahmestation (12) ein Zuschnitt-Vorrat (16) entnommen wird. In der Entnahmestation (12) wird ständig ein Rest-Vorrat (23) an Zuschnitten
bereitgehalten, während das Magazin (11) nach Entleerung eines Magazin-Schachts (13, 14, 15) verstellt wird.
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